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Opgemaakt door Linde Gasseling 
Aanwezig Commissiegriffier Linde Gasseling. 

Voorzitter M. van Oosterwijk. 
De heren J. Hendrickx (CDA), N. de Vries (CDA), R. Vlaanderen PvdA), A. de 
Laat (SP),  J. Swaans (VVD), P. Jacobs (LRG), B. Schellekens (LRG).  
De dames mw. Eikelenboom (SP), M. Immink (Pro Actief Goirle), K. van 
Rijswijk de Jong (VVD), J. Aerts-Hermans (LRG), I. van den Brand (PvdA). 
Wethouders S. Sperber en J. Groenendaal. 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Dhr. A.van Baal (PvdA) en G. van der Put (PvdA). 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op http://bestuur.goirle.nl/vergaderingen/commissie-welzijn/2012/09-
oktober/19:30. 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
Aangezien dhr. Van de Sande verlaat is, wordt door de commissie besloten om de vergadering al te starten en 
bij agendapunt 4 te beginnen. De bespreeknotitie van LRG over de raadsinformatie SCAG/CC Jan van Besouw 
wordt door de commissie aangemerkt als agendapunt 6A.  
 
2. Presentatie GGD 
Dhr. Van de Sande geeft een presentatie. 
 
Lijst Riel Goirle: het is curieus dat er verschillende initiatieven zijn om dichter bij de burger te komen, terwijl 
bijvoorbeeld het inloopspreekuur van het consultatiebureau in Riel is gesloten. Wil graag de wijkverpleegkundige 
terugzien in Riel. 
 
PvdA: Heeft vraagtekens hoe je een cultuuromslag gaat bewerkstelligen onder medewerkers. De eigen 
verantwoordelijkheid van burgers behoort niet vergeten te worden. Tevens moet er ook contacten worden 
gelegd met ouders, scholen en scouting als het gaat om vindplaatsen voor problematiek bij kinderen.  
 
Dhr. Van De Sande: geeft aan dat dit ook gebeurt. Denkt dat er genoeg enthousiasme is voor een dergelijk 
veranderingsproces. Er gaan verschillende pilots van start omtrent de wijkverpleegkundige. 
 
SP: Geeft de suggestie om te gaan samenwerken met huisartsen en aan te sluiten bij de opleiding van 
praktijkondersteuners.  
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3.  Keuzenota transitie 'Begeleiding van AWBZ naar Wmo' 
 
Standpunten fracties: 
 
 
CDA Heeft een aantal bedenkingen. Voorziet veel verzet bij de mensen die vallen onder de 

AWBZ. Er is sprake van vergaande cultuuringrijpen en dit zal niet zonder slag of stoot 
passeren. De gemeente mag de zorgproblematiek gaan oplossen, waarbij zorg geen 
individueel recht meer is. Per gemeente wordt een eigen invulling gegeven aan de Wmo 
waardoor er sprake is van ongelijkheid. Dit is problematisch. De nota is erg ambitieus met 
uitgangspunten als 'beter' en 'goedkoper'. Het CDA is voorzichtig. Ziet geen grote 
oplossing in zelfredzaamheid, eigen verantwoordelijkheid en vrijwillige inzet. Het is dus de 
vraag of de nota realistisch is.  
Geeft aan dat de evaluatie van de Wmo van belang is voor de pilots en de proeftuin.  
2e termijn: 
Ziet geen aanleiding om het stuk aan te houden, mits  de reactie van de Wmo 
klankbordgroep uiterlijk op 23 oktober wordt ontvangen. 

SP  
 

Alle transities verkeren in onzekerheid dus we weten niet wat er op de gemeente afkomt. 
Als de transitie doorgaat, wil de SP dat dit niet ten koste gaat van kwetsbare en 
hulpbehoevende mensen. Vindt het een slechte zaak dat de nadruk lijkt te liggen op 
bezuinigingen en niet op de mensen.  Vindt de inzet op minder bureaucratie goed en dat de 
mogelijkheid van een PGB blijft bestaan wanneer dit nodig is. Er moet kunnen worden 
gekozen voor 1e of 2e lijnszorg.  
2e termijn: 
Vindt het een prima voorstel van de PvdA om het voorstel door te schuiven en te wachten 
op landelijke ontwikkelingen. 
De Kanteling kan teveel doorslaan en mensen met beperkingen moeten we het niet nog 
een keer zwaarder maken.  

Lijst Riel Goirle  
 

Is op hoofdlijnen positief. Het getuigt van goed bestuur om op mogelijke ontwikkelingen in 
te spelen, terwijl het nog geen uitgemaakte zaak is. Gaat ervan uit dat de verhuizing van 
’t Loket geen invloed heeft op de keuzenota. Wil prioriteit leggen bij het uitgangspunt 
‘beter doen’ en niet bij het ‘goedkoper doen’. 
2e termijn: 
Sluit zich aan bij het voorstel om het stuk door te geleiden naar de raad, mits de reactie 
van de Wmo klankbordgroep op uiterlijk 23 oktober is ontvangen.   

VVD  Vraagt zich af of de kantelingsgedachte de beoogde bezuinigingen oplevert, waardoor de 



GEMEENTE GOIRLE 
Griffie 

 

 
 
 

Verslag commissie Welzijn 9 oktober 2012   

   

 

 3

 
 
 

pilot nauwkeurig moet worden gevolgd. De gemeente moet in dit proces en bij de 
uitvoering een coördinator zijn. Het gaat er hierbij om dat het ook beter gaat, maar 
waarbij wel een grotere nadruk op eigen verantwoordelijkheid komt te liggen. Maakt zich 
net zoals het CDA zorgen of de Kanteling wel goed gaat komen.  
2e termijn: 
Stemt met het voorstel in dat het stuk wordt doorgeleid naar de raad, mits het advies van 
de Wmo klankbordgroep op uiterlijk 23 oktober wordt ontvangen. 

Lijst Couwenberg  
 

Vindt het een goed stuk en is het op hoofdlijnen eens. Maakt zich zorgen over de korting 
van 5% uit het Rijk. Wil graag samenwerken met Tilburg omdat deze de kennis in huis 
hebben. Mocht de transitie van start gaan, moet er na 1 jaar worden gekeken wat er 
beter kan. Mensen moeten niet gekort worden.  
2e termijn:  
Vindt dat het voorstel gewoon kan worden doorgeleid naar de raad.  

PvdA  
 

Vreest voor een openeindregeling en de opgave en risico’s zijn erg groot. Moeten kijken 
hoe we het er mooiste van kunnen maken. Vraagt zich de noodzaak af om het stuk nu al 
in de raad te behandelen en stelt voor om het stuk aan te houden tot de volgende 
commissie- en raadsreeks, zodat de Wmo klankbordgroep haar advies kan uitbrengen en 
hier degelijk op in kan worden gegaan.  

PAG 
 

2e termijn: 
Het is duidelijk dat iedereen zich zorgen maakt. De raad en de commissie behoren zich te 
richten op de sturende en controlerende rol, waarbij er niet moet worden verzand in 
details. Stelt dat de raad periodiek op de hoogte moet worden gehouden over dit traject. 
Aan de hand van de uitkomsten hiervan kan dan de raad gericht bijsturen. Vraagt zich af 
of het college hierover al ideeën over heeft of dat er vanuit het presidium een voorstel 
moet worden gedaan voor een aantal thema avonden. 
Gaat mee in het voorstel van het CDA over de behandeling van het stuk.  

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als B- stuk naar de gemeenteraad. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
Er wordt uitgezocht of het bedrag dat vrijkomt vanuit het Rijk bij de transitie, wordt berekend op het 
inwonersaantal van de gemeente Goirle of mensen die onder de AWBZ vallen. Daarbij wordt ook uitgezocht hoe 
de gemeente Goirle zich percentueel verhoudt tot andere gemeenten.  
Er wordt uitgezocht wat de relatie is tussen de efficiencykorting rekening is en de persoonsgebonden 
budgetten.  
Er worden tussenrapportages aan de commissie/raad verstuurd over de het traject van de transitie AWBZ naar 
de Wmo.  
Mits het advies van de Wmo klankbordgroep is ontvangen op 23 oktober, wordt het stuk geagendeerd voor de 
raad van 30 oktober.  
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4. Vaststelling Verzamelverordening WWB, IOAW, IOAZ en Bbz 2012-II en Verordening 

langdurigheidstoeslag 2012-II 
 
 
Standpunten fracties:  
- 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als A- stuk naar de gemeenteraad.  
 
Afspraken en toezeggingen: 
- 
 
 
5. Handhavingsbeleid Kinderopvangvoorzieningen Gemeente Goirle 
 
Standpunten fracties: 
 
PvdA 
 

Vraagt zich af waarom een stuk ter kennisname via een raadsvoorstel wordt aangeboden. 

Lijst Riel Goirle 
 

Als er veranderingen aankomen, moet het beleid weer aangepast worden. Vraagt zich af 
of hier sprake van is. 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als A-stuk stuk naar de gemeenteraad. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
- 
 

6.   Jaarverslag/jaarrekening BOOG 
 
Standpunten fracties: 
 
 
PvdA 
 

Vraagt zich af hoe de grote afwijkingen zijn te verklaring in de begroting versus de 
daadwerkelijke realisatie.  

VVD 
 

Is blij dat de verliezen minder groot zijn dan ingeschat, maar hierbij is een stuk onderhoud 
naar de toekomst geschoven, waardoor de echte verliezen nog moeten komen. Daar 
behoren we alert op te blijven. 
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Lijst Riel Goirle 
 

Vraagt zich af of door het samengaan van BOOG en stichting katholiek onderwijs Goirle 
de jaarrekening niet meer goed gekeurd hoeft te worden door de raad. Dankt BOOG voor 
de tijdige aanlevering.  

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als A-stuk stuk naar de gemeenteraad. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
Er wordt toegelicht hoe de grote verschillen zijn te verklaren tussen de begroting van BOOG en de 
daadwerkelijke lasten/baten. 
 

6.a  Bespreking raadsinformatie SCAG/CC Jan van Besouw 
Er wordt na bespreking in het college antwoord gegeven op de vragen gesteld door LRG. Deze vragen en 
antwoorden worden voor de volgende commissie geagendeerd.  

 
7. Verslag van de commissie Welzijn 28 augustus 2012 
Er wordt afgesproken (op suggestie van het CDA) dat het verslag de volgorde van sprekers weergeeft. 
Twee opmerkingen zijn verwerkt en het verslag wordt vastgesteld. 
 
LRG vraagt of er al meer bekend is over de scouting. Wethouder van Groenendaal geeft aan dat er een tweede 
gesprek volgt. 

 
8. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
- 
 
9. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
SP: er zijn problemen met het oplaadpunt van de ov-chipkaart in de AH. Vraagt het college om dit op te lossen en 
te kijken of er een mogelijkheid is voor een tweede oplaadpunt. 
Wethouder van Groenendaal geeft aan dat een oplaadpunt afhankelijk is van een zendmast, waar de reeds 
bekende moeilijkheden mee zijn.   

 
10. Stukken ter kennisname 
Pvda en LRG vragen informatie over de uitspraak van de rechtbank in het geschil met de Tennisvereniging Riel: 
wat gaat het college nu doen?  
Wethouder van Groenendaal geeft aan dat het college binnen twee weken de commissie/raad hierover zal 
informeren. 

 
11. Rondvraag 
De voorzitter sluit de vergadering om  22.15  uur. Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente 
Goirle in haar vergadering van  20 november 2012. 
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Voorzitter    De commissiegriffier 

 
 
 
 
Dhr. M. Van Oosterwijk     Mw. L.E. Gasseling 



 

 
 

Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

20 maart 
2012/28 
augustus 
2012/9 
oktober 2012 

Er is  het gesprek aangegaan met Scouting Goirle over de mogelijke 
veranderingen die gaan plaatsvinden in het kader van het 
accommodatiebeleid. De commissie wordt op de hoogte gesteld over 
het verloop hiervan.  

Wethouder van 
Groenendaal/wethouder 
Verhoeven 

Bij verslag Is nog onbekend. Zie 
hiernaast 

Het eerste gesprek heeft 
plaatsgevonden. Afgesproken is dat 
de gemeente gegevens over de 
exploitatielasten en de 
meerjarenonderhoudsplanning 
overlegt; de Scouting gaat aan de 
hand daarvan nadenken over haar 
toekomst. Hierover wordt weer het 
gesprek aangegaan. 

28 augustus 
2012 

Zegt toe de gewenste lokale taakaccenten van de gemeente Goirle 
(zoals bijvoorbeeld het CJG, Triple T, jeugdzorg en de brede school) te 
inventariseren en richting de GGD te communiceren.   

Wethouder Sperber   Voor 1 november is hierover 
duidelijkheid. Dan  is dit besproken 
met GGD en zal het college een 
besluit hebben genomen. 

28 augustus 
2012 

Er wordt meer informatie gegeven over de mogelijke toekomstige 
invulling van klankbordgroep Wmo. 

Wethouder Sperber Nog onbekend. 
Afhankelijk van 
besluitvorming B&W. 

 Er is een concept voorstel over de 
toekomst van de klankbordgroep 
Wmo toegestuurd aan de 
klankbordgroep voor een reactie. 
Deze reactie wordt uiterlijk 23 
oktober verwacht waarna het 
voorstel aan het college zal worden 
voorgelegd. De raad wordt door 
middel van raadsinformatie 
geïnformeerd. 
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Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

9 oktober 
2012 

Er wordt uitgezocht of het bedrag dat vrijkomt vanuit het Rijk voor de 
transitie AWBZ naar de Wmo wordt berekend op het inwonersaantal 
of het aantal mensen dat een beroep doet op de AWBZ in de 
gemeente Goirle. Daarbij wordt ook uitgezocht hoe de gemeente 
Goirle zich percentueel verhoudt tot het landelijk gemiddelde betreft 
het aantal mensen dat een beroep doet op de AWBZ . 

Wethouder Sperber Bij verslag   Het college hecht eraan om de raad 
van meet af aan betrekken bij de 
transitie 'Begeleiding van AWBZ naar 
de Wmo'. Echter zijn er nu vragen 
waarop op dit moment nog geen 
antwoord gegeven kan worden. Op 
landelijk niveau is er nog geen 
duidelijkheid over de precieze 
invulling van de wet en de daaraan 
verbonden randvoorwaarden, zoals 
de financiële kaders. Het is dan ook 
op dit moment niet mogelijk de vraag 
over de berekening van het bedrag 
dat zal overkomen, te beantwoorden. 
Zodra hierover meer duidelijkheid is, 
zal uw raad worden geïnformeerd.  

9 oktober 
2012 

Er worden voortgangsrapportages aan de commissie/raad aangeboden 
tijdens het traject van de transitie AWBZ naar de Wmo.  
 

Wethouder Sperber   B&W zal iedere twee maanden een 
nieuwsbrief/ voortgangsrapportage 
aanbieden aan commissie/raad. 
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Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Wijze afdoening Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

9 oktober 
2012 

Er wordt uitgezocht of er een relatie  is tussen het persoon gebonden 
budget en de efficiency korting. 
 

Wethouder Sperber Bij verslag  Het nog niet duidelijk wat de nieuwe 
wet zal zeggen over de inzet van een 
Persoonsgebondenbudget (Pgb). De 
vraag is of gemeenten verplicht 
worden om de keuze te bieden tussen 
zorg en nature en een Pgb of dat er in 
de wet een 'kan-bepaling' wordt 
opgenomen. Er is geen aantoonbare 
relatie tussen het Pgb en de 
efficiencykorting. Deze korting is met 
name het gevolg van de gedachte dat 
gemeenten in staat zijn om de 
ondersteuning efficiënter te 
organiseren (lokaal, dichtbij mensen 
en integraal).   

9 oktober 
2012 

Mits het advies van de Wmo klankbordgroep is ontvangen op uiterlijk 
23 oktober, wordt het stuk geagendeerd voor de raad van 30 
oktober.  
 

Wethouder Sperber 23 oktober 2012  De officiële reactie van de 
klankbordgroep Wmo wordt uiterlijk 
22 oktober 2012 verwacht. 
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Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

9 oktober 
2012 

Er wordt toegelicht hoe de grote afwijkingen zijn te verklaren tussen 
de begroting 2011 van BOOG en de daadwerkelijke lasten/baten. 
 

Wethouder van 
Groenendaal 

Bij verslag Bij verslag De begroting 2011 van BOOG sloot met 
een tekort van € 494.000,00. 
De jaarrekening 2011 heeft een tekort 
van  
€ 193.000,00. Een voordelig verschil 
van  
€ 301.000,00. Dit verschil is te 
verklaren:: 
a.    de rijksbijdrage van het Ministerie 
van Onderwijs is fors hoger namelijk  
€ 156.000,00 en dat heeft voornamelijk 
op de hogere bijdrage bij 't Schrijverke 
van  
€ 120.000,00; 
b.    de personele kosten zijn  
€ 55.000,00 lager en dat is aan de orde 
vnl. bij den Bongerd; 
c.    de huisvestingkosten zijn  
€ 63.000,00 voordeliger en dat wordt 
voornamelijk veroorzaakt door lagere 
kosten onderhoud bij 't Schrijverke; 
d.    de overige baten hoger € 31.000,00 
hoger en dat heeft voornamelijk 
betrekking op 't Schrijverke  
 

9 oktober 
2012 
 

Er wordt na bespreking in het college antwoord gegeven op de vragen 
gesteld door LRG over de raadsinformatie SCAG/CC Jan van Besouw. 
Deze vragen en antwoorden worden voor de volgende commissie 
geagendeerd.  
 

Wethouder Sperber 20 november 2012  Zie raadsinformatie voor  
beantwoording van de vragen. 

9 oktober 
2012 

Er wordt informatie gegeven hoe het college aankijkt tegen de 
uitspraak van de rechtbank in het geschil met Tennisvereniging Riel 
en wat de verdere acties zullen zijn. 

Wethouder van 
Groenendaal 

Binnen twee weken 18 oktober 2012 Zie raadsinformatie. 

 


	Opgemaakt door

